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Motto: 
 
 
„Doresc ca experienţa mea profesională, politică şi în 
administraţie să fie cu adevărat utilă întregii comunităţi 
locale.  Cu acest gând, am sprijinit şi sprijin toate  proiectele 
de dezvoltare  şi orice investiţie menită să aducă noi locuri de 
muncă arădenilor, canalizare, drumuri bune, un trai civilizat, 
posibilitatea de a construi şi de a trăi decent, într-un oraş cât 
mai prosper şi fericit”. 
 

  
În temeiul art.52 alin.(4) din Legea nr. 215/2001, a administraţiei publice locale, cu 

modificările şi completările ulterioare, prezint următorul  
 

RAPORT DE ACTIVITATE 
pentru anul 2005 

 
Activitatea la  şedinţele Consiliului Local al Municipiului Arad.   
La cele 23 de şedinţe din totalul de 25 la care ma fost prezent în acest 
an am votat în favoarea majorităţii proiectelor de hotărâri promovate, 
acestea fiind deja cunoscute şi analizate în detaliu la nivelul comisiei de 
specialitate, în cadrul căreia am avut posibilitatea propunerii retragerii 
sau amânării unui proiect considerat inoportun sau care se impunea 
completat. Buna colaborare cu executivul s-a fructificat prin faptul că s-
au înscris apoi pe ordinea de zi doar proiectele refăcute şi completate, 
pe care le-am putut vota favorabil. Am satisfacţia că am contribuit prin 
votul meu la adoptarea unora dintre cele mai importante decizii ale 
administraţiei din ultimul deceniu: reabilitarea centrului istoric vechi al 
oraşului, măsuri pentru reorganizarea instituţiilor de spectacole şi 
concerte de interes local,  reglementarea accesului unor utilaje  şi 
vehicule  destinate transportului  de mărfuri cu masa autorizată  mai 
mare de 3,5 tone, aprobarea unor documentaţii de urbanism de 
amploare (planuri urbanistice zonale pentru zonele industriale, studiu 
de fezabilitate pentru obiectivul „Transport urban în municipiul Arad”, 
numeroase planuri urbanistice de zonă şi de  detaliu pentru construcţia 
de locuinte individuale şi colective, complexe comerciale de mare 
amploare, supermarketuri şi hipermarketuri, contractarea împrumutului 
de la BERD pentru finanţarea unor lucrări publice, transmiterea  în 
folosinţă gratuită  a unui teren  în suprafaţă  de 17.468 mp Clubului 

Total 
întruniri 

Total 
participări 

25 23 



Sportiv Atletic Club Universitatea „Vasile Goldiş”Arad, studiu de 
fezabilitate pentru lucrări de modernizare şi extindere a iluminatului 
public, aprobarea proiectului de fuziune între SC Gospodărirea 
Comunală Arad şi SC Salubritate SA, în dorinţa de a realiza o unificare 
a celor două servicii publice, pentru susţinerea lor reciprocă, aprobarea 
documentaţiei pentru reabilitarea unui bloc de locuinţe pe str.Frunzei, 
achiziţionat în vederea repartizării persoanelor evacuate din clădirile 
retrocedate, participarea Aradului ca partener la  proiectul „Reabilitarea 
oraşelor istorice, o şansă pentru dezvoltarea durabilă, cu finanţare prin 
UE, în cadrul programului INTERREG III B Cadses, aprobarea unor 
măsuri pentru realizarea obiectivului „Reabilitarea zonelor urbane care 
se confruntă cu deficienţe majore în sistemul de canalizare din 
municipiul Arad”. 
Activitatea  la şedintele comisiilor de specialitate. Audienţe. 
În acest an, am fost desemnat vicepreşedinte al comisiei de buget, 
finanţe. Am reuşit să fiu prezent la toate întrunirile comisiei.  

30 30 

Participarea la dezbaterile publice organizate pentru proiectele de 
hotărâri normative si probleme de interes public. 
-Obiectul dezbaterii-„Proiect de hotărâre aprobare PUD "Ansamblu 
clădiri comerciale"-str. Banu Mărăcine“- Palatul Administrativ, Sala 
70, orele 10. 

5 1 
 

Reprezentarea capitalului municipiului Arad în Adunarea Generală a Acţionarilor. 
-Membru în A.G.A. SC TOP SA, am contribuit în acest an la încheierea unui contract de 
administrare cu directorul general al societăţii,  desemnat prin concurs, pe baza unor criterii de 
performanţă sub controlul strict al corelării cu veniturile realizate,  amenajarea sediilor  pentru 
Poliţia Pieţelor în fiecare piaţă din municipiu, împrejurare care a condus la creşterea siguranţei şi 
ordinii publice în aceste zone aglomerate. Tot în acest an, am reuşit modernizarea serviciilor SC 
TOP SA, prin achiziţionarea unor sisteme moderne de calcul, modernizarea birourilor societăţii, 
completarea parcului auto, crearea de condiţii de muncă mai bune pentru angajaţi, preluarea Pieţei 
Solare Arad în administrarea SC TOP SA, aflată de mulţi ani într-o stare de incertitudine juridică, 
obiect al unor litigii cu sindicatul comercianţilor, perioadă în care municipalitatea nu a valorificat în 
nici un fel potenţialul acestei pieţe. 

 


